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Maandag 21 oktober — Chiro Desselgem 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Veerle Teirlynck (milieudienst), Jozefien Eggermont (IMOG), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Ware-

gem en Wimbo), Martijn Verhenne (KLJ Waregem en Wimbo), Leontine Desloovere (Gewest Oe Est), Zita Vera (HSC 

Thraso), Melana Pareit (HSC Thraso), Jochem De Brandt (Jong CD&V), Emiel Eggermont (Chiro Waregem Centrum), 

Céline Struyve (Chiro Waregem Centrum), Stan Vandorpe (Chiro Waregem Centrum), Meraud (Chiro Waregem Cen-

trum), Annelie Braet (Akabe Funk), Zoé Vanhoutte (Akabe Funk), Flo Deman (Chiro Gaverke), Tijl Bultinck (Chiro 

Gaverke), Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Xander Demoor (Chiro Nieuwenhove), Rune Missiaen (Chiro Leie-

land), Sander Vandeweghe (Chiro Leieland), Wout Vandenhende (Chiro Desselgem), Stan Lavaert (Chiro Dessel-

gem), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem), Sara Beyen (JNM Leievallei), Tjeu Peeters (JNM leievallei), Phoebe Al-

laert (Speelplein De Speeldooze), Marie Vandamme (KSA Waregem), Isaac Castro (KSA Waregem), Louise Minjauw 

(Chiro Oetsjiekoetsjie), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Lucas Desloovere 

(Dagelijks bestuur), Kamiel Tomme (Dagelijks bestuur/Jeugdschaakclub Luctor Et Emergo), Flor Coussement 

(Jeugddienst), Kobe Vandenbuerie (dagelijks bestuur Jeugdraad) 

Verontschuldigd: Alana Welvaert (Dagelijkse bestuur), Jong VLD, Jeugdhuis Den Uitvlucht 

Gespreksleiding: Lucas (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Afvalbeleid jeugdverenigingen 

Veerle (Milieudienst): Er werd ons gevraagd eens wat uitleg te geven op de jeugdraad rond afval en sorteren in 

jullie jeugdlokalen. We hebben hiervoor eerst een enquête doorgestuurd die jullie massaal hebben ingevuld, 

waarvoor dank. We gaan de resultaten eens overlopen en we kijken ook eens hoe we de afvalproblemen in jullie 

lokalen kunnen aanpakken. We hebben ook een aantal sorteervraagjes in de enquête gestoken en we hebben nog 

een nieuw sorteerquizje gemaakt met de Mentimeter. Achteraf is nog ruimte voor vraagstelling. 

 

16 verenigingen hebben de enquête hebben de enquête ingevuld, hier de antwoorden op de vragen:  

⚫ Wanneer wordt jullie afval opgehaald? 2 verenigingen vulden een verkeerde dag in. 

⚫ Wanneer zetten jullie het afval buiten? 4 verenigingen zetten dit buiten in de loop van de namiddag. Vol-

gens het APV (algemene politieverordening) mag je dit pas doen na 19.00u. We vragen wel om het afval niet 

al van ‘s morgens vroeg het afval al buiten te zetten. Kijk goed op de kalender wat er precies de dag nadien 

zal opgehaald worden (rest, PMD, papier-en karton).  

⚫ Hoe weet je wanneer het afval wordt opgehaald? De meesten weten dit wel, via de afvalkalender, online 

of men weet het van thuis. 

⚫ Wie zet het afval buiten langs de straat? De meesten werken met een werkgroep, dat is zeker geen slech-

te oplossing. Als dat eerder willekeur is dan verloopt dit misschien wat moeilijk. Een beurtrol is ook een 

goede manier, zodat er wat variatie zit in de afvalverantwoordelijken.   

⚫ Waar wordt het afval tijdelijk gestockeerd? Berging binnen of buiten, in de lokalen, in de container,… 

Sommige zetten hun afval onafgeschermd, dat is niet ideaal. Andere verzamelen het afval pas als er opha-

ling is, dus dan blijft dit vermoedelijk in de lokalen staan.  

⚫ Hoe geraakt afval in de tijdelijke verzamelplaats vanuit het lokaal? Meestal is dat de verantwoordelijke 

van het lokaal, één persoon die de rondgang doet, de werkgroep afval,… 

⚫ Hebben jullie afvalproblemen?  

− Kinderen die niet goed sorteren 
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− afval blijft soms te lang staan in de lokalen omdat het soms niet duidelijk is wanneer er opgehaald wordt 

en moet dan meegenomen worden naar huis. —> Dit is een beetje een rare opmerking, de ophaalkalender 

is hier duidelijk in. 

− Ons afval stinkt en we hebben geen plaats om het te zetten. —> Restafval wordt elke week opgehaald, 

dus vermoedelijk is er dan een ander probleem waarom dit stinkt. Zet dit dus wekelijks buiten.  

⚫ Hebben jullie problemen die niet eigen zijn aan jullie eigen werking?  

− Sluikstort, overvolle vuilnisbakken (KLJ). —> misschien wat moeilijker omdat het lokaal van de KLJ zich 

bevindt in een openbaar park.  

− Onze containers worden soms gebruikt door derden (KSA) 

− Last van hangjongeren die hun afval achterlaten bij de lokalen (Scouts)  

− Er wordt geplast op onze deur (Gewest Oe Est) 

⚫ Suggesties? 

− Afvalophaling na grote events door de stad zou wel aangenaam zijn. —> Probeer om zo milieuvriendelijk 

een event te organiseren. Herbruikbare bekers en cateringmateriaal zijn verplicht en zijn ook beter voor 

het milieu. 

− Meer vuilbakken. —> Dit antwoord was niet helemaal duidelijk, meer vuilbakken in de lokalen of in de om-

geving van de lokalen? Het is in elk geval niet de bedoeling dat jullie eigen afval in openbare vuilnisbak-

ken gaan steken.  

− Meer grof vuildagen 

⚫ De score die jullie gaven aan jullie eigen afvalbeleid: 

− 5 sterren: niemand 

− 4 sterren: 8 verenigingen 

− 3 sterren: 6 verenigingen 

− 2 sterren: 1 vereniging 

− 1 ster: 1vereniging  

 

Veerle: De ideale oplossing voor de afvalproblemen in jullie jeugdlokalen bestaat niet, maar daarom gaan we 

even samenzitten in elke groepjes om uit te wisselen onder de verschillende verenigingen. Welke tips heb je voor 

de anderen voor een degelijk afvalbeleid? Zijn er zaken die kunnen verbeterd worden in jouw werking? Hebben 

jullie materiële noden voor de realisatie hiervan?  

 

Feedback van de uitwisseling:  

⚫ Het is slim om een verantwoordelijke aan te duiden die deze taak op zich neemt, of via een beurtrol, zodat 

er toch structuur in zit en zodat het niet altijd dezelfde persoon is die dit moet doen.  

⚫ Een werkgroep afvalbeleid met 2 verantwoordelijken die elkaar aflossen en zorgen dat het afval buiten 

staat. 

⚫ Check altijd of je voldoende vuilniszakken hebt. Anders belandt afval wellicht ergens in een emmertje en 

zou dit wel eens kunnen beginnen stinken.  

⚫ Elke afdeling neemt verantwoordelijkheid voor zijn afval en zorgt dat het op de verzamelplek komt te 

staan. 

⚫ Een vaste centrale plek waar vuilnisbakken staan voor zowel rest als PMD. 

⚫ De werkgroep afval spreekt wekelijks af op de avond dat het afval moeten buiten worden gezet. Bvb. Chiro 

Waregem Centrum heeft een werkgroep bestaande uit vijf leiding, dus er kan altijd wel iemand. 

⚫ Vuilnisbakken in de lokalen voorzien als er geen centrale plek is.  



21 oktober 2024                                                                                                                                                         

 

Phoebe (Speelplein De Speeldooze): Wat doen we best met etensresten?  

Veerle: wettelijk gezien zou je deze apart moeten houden. IMOG heeft voor de gezinnen uit hun 11 gemeenten 

een uitzondering gekregen om niet vanaf 1 januari 2024 GFT (groen-fruit en tuinafval) te moeten inzamelen. Ik 

denk dat jullie als vereniging te weinig keukenafval hebben om een container te huren, die zijn veel te groot voor 

het weinige afval dat jullie hebben. Daarom beter voorkomen, zorg dat je niet teveel etensresten hebt. 

Jozefien (IMOG): De basis is inderdaad beter vermijden, wat je hebt van afval doe je in de restafvalzak. Vanaf 

2026 zal GFT apart afgehaald worden.  

Flor (Jeugddienst): Je kan het ook aan de kippen geven.  

Veerle: Inderdaad, of composthoop. 

 

Resultaten afvalquiz enquête: 

⚫ Lege plastic fles cola: PMD 

⚫ Leg fles aceton: recyclagepark gratis— dit is KGA (Klein gevaarlijk afval). 

⚫ Piepschuim: recyclagepark, gratis 

⚫ Boterhamrestjes: restafvalzak, vanaf 2026 GFT aparte afhaling (of de kippetje indien mogelijk…) 

⚫ Yogurtpotje: PMD 

⚫ Kapotte zwemband: restafval (is wel gemaakt van plastic, maar is geen verpakking (plastic verpakking = wél 

PMD) 

⚫ Behangpapier: recyclagepark, is geen papier of karton, is een samenstelling met lijm, vandaar niet bij pa-

pier/karton. 

⚫ Lege verfpot: recyclagepark gratis (KGA) 

⚫ Kapotte glazen vaas: recyclagepark, betalend. Mag niet in de glascontainer.  

⚫ Lege glazen fles fruitsap: glascontainer 

⚫ Lege doos fruitsap: PMD 

⚫ Leeg Caprisun-zakje: restafval, dit is een uitzondering op de PMD-regel. De materialen waaruit deze zakjes 

kunnen niet uit elkaar gehaald worden, recyclage dus is niet mogelijk bij dit soort verpakkingen en daarom 

restafval. Beter dus om brikjes fruitsap te geven aan jullie leden ipv Caprisun of gelijkaardige zakjes. 

⚫ Recycle-app: de online versie van de ophaalkalender, heel handig. Ook voor updates indien er wijzigen zijn 

met feestdagen.  

Veerle: Bij ons is het de gewoonte, als de ophaaldag maandag of dinsdag samenvalt met een feestdag, dan ge-

beurt de ophaling de zaterdag ervoor. Is de ophaling op woensdag, donderdag of vrijdag en vallen deze samen met 

een feestdag, dan gebeurt de eerste zaterdag die volgt. Maar de app geeft dit dus aan.  

⚫ Organisch biologisch afval: Dit is keukenafval, tuinafval,.. Kan vaak verwerkt worden door aan de dieren te 

of kan ook gecomposteerd worden. Een composthoop moet je wel wat in de gaten houden, als deze ruikt 

naar het bos is dat goed, als hij naar schimmel ruikt klopt er iets niet.  

⚫ KGA: klein gevaarlijk afval, vaak herkenbaar aan het icoontje op de achterkant (bvb. bijtende producten 

zoals WC-ontstopper, aceton). Ook frituurolie hoort tot het KGA, dit kan allemaal gratis naar het recyclage-

park.  

⚫ IMOG: is verantwoordelijk voor de ophaling en verwerking van het afval. 

⚫ Milieustraatje: dit wordt ook ‘de groene groep’ van het recyclagepark genoemd, waar je gratis je afval 

kwijt kan. Kurken, piepschuim, autobanden, cd’s/dvd’s, bloempotjes, kapotte fietsen,… 

⚫ Operatie proper: je voert 5 actiepunten uit en je kan hiervoor tot 800 euro krijgen. Ideaal om als kasactie 

te doen, heel veel scholen en verenigingen doen jaarlijks mee. Je kan nog inschrijven tot eind oktober!  

⚫ Bebat: inzameling van batterijen.  

 

Mentimeterquiz: 

⚫ Lappen stof: textielcontainer, voorwaarde: mogen niet vuil of nat zijn. 

https://mooimakers.be/educatie/operatie-proper
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⚫ Groot oud versleten tapijt: recyclagepark 

⚫ Verpakkingswikkel van frietjes: restafval, niet bij papier want de vetresten maken het niet recycleerbaar.  

⚫ Lege fles white spirit: KGA recyclagepark, gratis 

⚫ Aluminiumfolie: restafval. Let op: een lasagnebak uit aluminium is wél PMD 

⚫ Vuile pizzadoos: restafval, terug door de vet- en etensresten kan dit niet bij papier/karton. 

⚫ Lege pot verf: KGA recyclagepark, gratis 

⚫ Lege spuitbus verf: KGA recyclagepark, gratis  

⚫ Lege spuitbus haarlak: PMD —> tip: spuitbussen met producten die je op jezelf aanbrengt (haarlak, deodo-

rant,… ) = PMD 

⚫ Kapotte kerstverlichting: recyclagepark 

⚫ Prijs 1 PMD-zak: 0,15 euro. Een restafvalzak kost 1,60 euro. Heel veel afval mag bij PMD, dus gooi niet zo-

maar alles bij restafval, het zal je duurder uitkomen dan correct sorteren met de PMD-zak. 

⚫ www.betersorteren.be is de website waar je kan zoeken welk tot welke afvalsoort je afval behoort. 

⚫ Waar staat de restafvalzak op de ladder van Lansink? Voorkomen, hergebruiken, recycleren, verbranden, 

storten? —> verbranden. Niets kan dus gerecupereerd worden van grondstoffen bij restafval. Vandaar het 

belang van goed sorteren.  

⚫ Welke betekenis heeft dit symbool?  Het bedrijf betaalt een bijdrage voor het recycleren van dat materiaal.  

 

 

 

 

⚫ Waarom moet gekleurd en wit glas gescheiden worden in de glasbol? —> Je kan enkel wit glas maken van 

wit glas.  

 

Contact:  

− Milieudienst: milieuzorg@waregem.be  

− Imog: info@imog.be  

 

 

Evaluatie Debattle 

Lucas (covoorzitter): Wie was er aanwezig op het debat? 

Jochem (Jong CD&V): Ik was aanwezig, het was zeer goed, leerrijk.  

Flor: zijn er mensen die online hebben mee gevolgd via Instagram?  

Xander (Chiro Nieuwenhove): Ja, ik heb de livestream gevolgd. 

 

 

Evaluatie ontbijt Dag van de jeugdbeweging  

Lucas: Opmerkingen over het ontbijt?  

− Jammer dat er geen deejay was, de sfeer was hierdoor minder dan anders. 

− Leden van de KSA gingen vroeger naar school omdat ze vonden dat er minder sfeer was.  

− Geen opmerkingen over de deelgemeenten.  
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Evaluatie Nacht van de jeugd 

Lucas: Wat vonden jullie van de Nacht? Van de locatie? Het was dit jaar in Sint-Eloois Vijve in plaats van in Nieu-

wenhove. OC Nieuwenhove is een grote kost om te huren. Je mag altijd suggesties doorsturen voor volgend jaar.  

Kamiel (covoorzitter): Financieel hebben we momenteel tussen de 2000 en 2500 euro, met nog ongeveer 1000 

euro kosten, dus we hebben wel wat winst. Bedankt daarvoor! Dat gaat natuurlijk naar de werking van de jeugd-

raad, dat geld zullen we goed gebruiken in functie van jullie.  

 

Fuiven in Waregem 

Kamiel: In de vorige nieuwsbrief hebben we gevraagd eens te luisteren bij jullie oudste leden wat de reden is dat 

er minder opkomst is op jeugdfuiven. We hebben een vragenlijst opgesteld, we gaan dit bespreken in kleinere 

groepjes. Op die manier gaan wij een beetje zicht krijgen op wat de problematiek juist is rond de fuiven qua 

winstgevendheid en bezoekersaantallen.  

Lucas: De info zal gebundeld worden en we gaan bekijken wat weer hiermee kunnen doen.  Misschien dat we hier-

mee wel een oplossing kunnen vinden. Ik denk dat het ook belangrijk is om dit eens te laten weten wat er alle-

maal gaande is daarrond. Het is dus niet enkel hier in Waregem, blijkbaar is het in alle regio’s zo. Wie weet ver-

betert dit wel weer en heeft het ook te maken met de Coronageneratie die misschien liever thuis zitten met 

vrienden of op café, in plaats van op een fuif. We gaan daar zeker over terugkoppelen.  

 

Subsidies jeugdwerk 

Flor: Een aantal mensen hebben een mailtje gekregen omdat er een aantal formulieren niet kloppen of omdat er 

zaken niet ingevuld werden. Dus gelieve die gegevens wel juist aan te vullen want ik zou dit graag volgende week 

op het schepencollege kunnen zetten, zodat jullie deze centjes kunnen krijgen.  

 

Nieuw reglement stedelijke repetitieruimtes 

Flor: De papieren versie van het reglement werd hier rondgedeeld, heeft iedereen dit eens kunnen lezen? We 

hebben dit de vorige jeugdraad al besproken maar door de drukke planning zijn we vergeten advies te geven. De 

jeugdraad kan hier nog advies over uitbrengen, als er nog dingen moeten aangepast worden. Weet wel, doordat 

de timing is opgeschoven, is het al naar de gemeenteraad geweest, wat niet betekent dat we dit na een jaar niet 

kunnen evalueren en bijsturen indien nodig met het advies van de jeugdraad. Zijn er daar opmerkingen of vragen 

over?  

Advies jeugdraad: Positief advies voor nieuw reglement stedelijke repetitieruimtes.  

 

Dag van de jeugd 

Lucas: De Dag van de jeugd zal doorgaan op 3 november van 14.00u. tot 17.00u. in en rond het Jeugdcentrum. Er 

zal nog een formuliertje gemaild worden om de activiteit van jullie jeugdbeweging door te geven. Er is geen spe-

cifiek thema dit jaar, maar dus eigenlijk gewoon het thema ‘plezier’. Vroeger organiseerde de Jeugdraad de Dag 

van de jeugd het hetzelfde weekend van de Dag van de jeugdbeweging. We doen dat nu op een ander moment 

omdat het gewoon teveel is om te organiseren in één weekend.  

Flor: Het is wel iets om te onthouden naar volgend jaar toe. Het is afhankelijk van de stuurgroep van de jeugd-

raad. De vraag wordt altijd gesteld, het is dus wel iets om rekening mee te houden.   

Lucas: De Nacht van de jeugd is altijd op de Dag van de jeugdweging, dat wel. We gaan belijken om de organisa-

tie van Dag van de jeugd vroeger op te starten zodat we die datum, tegen juni bijvoorbeeld, al aan jullie kunnen 

laten weten. Nu werd de datum pas in september vastgelegd. We hopen ook dat er enkele jeugdbewegingen na de 

Dag van de jeugd ons  nog een beetje kunnen helpen opruimen, dat is niet zoveel werk. Vooral die nadars terug 

op de kar zetten, wat springkastelen helpen opruimen,…  

Flor: Eventueel met jullie oudere afdelingen.  
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Lucas: Al is het maar een half uurtje, het bespaart ons wel veel tijd en werk omdat wij maar met vijf mensen zijn 

in het dagelijks bestuur. De jeugddienst is ook maar met drie. Dus acht in totaal is niet zoveel om alles op te rui-

men. 

Jonas: Als iedereen een beetje helpt opruimen kan het heel snel gaan. 

Lucas: Kijk zeker ook om jullie eigen activiteit op te ruimen, zodat wij daar niet meer voor moeten achterlopen. 

Pak alles van afval van het vieruurtje mee, doe dit in de vuilbak, wij gaan zorgen voor voldoende vuilniszakken.   

 

Varia  

Jonas: Ik heb er vorige jeugdraad al over verteld, nu zijn er ook flyers van Klankbad, ik zal deze doorgegeven. 

Neem er eentje, hang deze uit bij jullie jeugdvereniging. Klankbad gaat dus door op 15 november. Dit jaar kan je 

komen zwemmen voor het goede doel. Er is ook terug een dj-contest waarvan de winnaar een plaatsje op de line-

up krijgt van Hype’O dream. Als je zelf nog deejays kent, laat hen dit zeker weten. Je kan nog inschrijven tot 6 

november. Dat gebeurt via het muzikantenplatform VIBE. Ook daar gaan we dan communiceren over de geselec-

teerd deejays en nadien uiteraard ook over de winnaar. Alle info via www.waregem.be/klankbad  

Na de herfstvakantie zullen er ook weer lokaalinspecties uitgevoerd worden. Neem dus zeker de tips van Jozefien 

en Veerle mee in jullie afvalbeleid, dit zal zeker de resultaten van de inspectie ten goede komen.  

Flor: Er is een nieuw Vlaams regeerakkoord en er staat iets in over het attest strafregister. Op dit moment hebben 

jeugdverenigingen een uitzondering om zo’n attest op te vragen bij de leiding. Een coach of trainer van een sport-

club moet dit kunnen voorleggen. Waarschijnlijk zit dit er ook aan te komen voor jeugdverenigingen dat een at-

test moet worden voorgelegd van ‘goed gedrag en zeden’, zoals dit vroeger heette. Nu kennen we dit als een uit-

treksel uit het strafregister. Wij gaan hier dan wel duidelijk over communiceren als het zover is, we houden de 

vinger aan de pols. Maar dat is dus wel belangrijk, want je zal dan verplicht zijn om dat te doen. We weten nog 

niet wanneer dit ingaat, maar het staat wel al in de tekst van het Vlaams regeerakkoord. 

Phoebe (Speeplein De Speeldooze): Mag je dat uit voorzorg opvragen?  

Flor: Als vereniging mag je dat zeker al doen, als je op safe wil spelen. Voor alle duidelijkheid, dat uittreksel uit 

het strafregister is geen vrijgeleide dat er je niemand in jouw vereniging kan hebben die in het verleden iets 

heeft uitgestoken. Iemand kan ook strafbaar gedrag stellen die nooit betrapt werd. Dan staat dit ook niet in dat 

strafregister. Je hoeft zeker nog niet te panikeren, wij gaan communiceren naar jullie als het zover is.  

Kamiel: Moet dat uittreksel blanco zijn?  

Flor: Dat is een goede vraag, ik weet niet hoe het in sportclubs werkt, maar ik denk dat er in principe niets mag 

opstaan.  

Een tweede puntje, er is een nieuwe Vlaamse minister van Jeugd, Melissa Depraetere uit Harelbeke. Er is gekozen 

geweest in Waregem, een nieuw schepencollege wordt op momenteel nog samengesteld. Kristof Chanterie zal 

normaal gezien onze nieuwe burgemeester worden. Op 3 december wordt dit bevestigd en zal er ook een nieuwe 

schepen van jeugd zijn.  

Tot slot, we hebben een nieuwe repetitieruimte in Beveren-Leie. Bands kunnen zich nog steeds aanmelden, jonge 

Waregemse bands kunnen zelfs gratis repeteren.   

Leontine (Gewest Oe Est): Ik moest eens informeren of het mogelijk is om een dummy camera te hangen bij onze 

lokalen tegen wildplassers. Er wordt vaak tegen onze deur geplast (ondergrondse parking Het Pand) en het stinkt. 

HSC Thraso: Wij maken graag nog even reclame voor onze studentclub. Thraso bestaat 50 jaar. Als jullie ook wat 

reclame willen maken voor ons, dat zou leuk zijn. Als je op een zaterdagavond eens niets te doen hebt, kom ge-

rust eens bij ons. Wij organiseren onder andere cantussen. We zijn van Desselgem/Beveren-Leie maar de activitei-

ten gaan momenteel door in Waregem. Wij zijn een studentenclub die op zaterdagavond activiteiten organiseert 

voor studenten uit Waregem.  

Marie (KSA Waregem): Zou er nieuws zijn over wanneer onze poort er komt? 

http://www.waregem.be/klankbad
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Flor: Ik heb van dienst gebouwen vernomen dat de opdracht werd toegewezen aan een firma om deze te komen 

plaatsen. De firma weet er al van en de planning voor de plaatsing wordt deze week nog verder afgesproken.  

 

Evenementen 

− 26 oktober: Laundry Night—Chiro Gaverke— SO Gaverke— 8 euro 

− 15 november: KLANKBAD—zwemmen voor het goede doel + deejays contest – Zwembad De Treffer— inkom 7 

euro 

− 16 november: Winterbar Chiro Desselgem— Koer Chiro Desselgem—vanaf 19.00u.  

− 16 november: Spaghettidag Akabe Funk  - OC De Coorenaar vanaf 11.30u.— kinderen 10 euro, vereniging 13   

euro, volwassenen 15 euro. Kaarten via groepsleiding.akabefunk@gmail.com  

− 17 november: 3de Kaffiequiz Jong CD&V Waregem—14.00u. 4 à 5 personen max. per ploeg. 20 euro per 

ploeg (max. 22 ploegen) - SO Gaverke.  

− 22 november: Wintercafé Scouts Waregem 

− 22 november: Streekbierenavond—Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove 

− 23 november: Beenhespavond  - KLJ Waregem— OC Nieuwenhove—19.00u.  - kinderen14 euro, volwassenen 

20 euro 

− 24 november: Sintfeestje met parade en spelenmarkt —OC De Coorenaar— gratis activiteit voor jullie jong-

ste leden.  

− 1 februari: Fuif Van Nieuwenhove—Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove—22.00u. 

− 8 maart: Pasta en dartstornooi—  Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove 

− 4 april: Jeugdreceptie voor jeugdwerk Waregem 

 

Datums volgende AV jeugdraad  

25 november: Chiro Gaverke 

23 december: Chiro Nieuwenhove 

27 januari: JH Den Uitvlucht 

24 februari: Akabe Funk 

24 maart: KLJ 

28 april: Jakkedoe 

26 mei: Chiro Leieland 

23 juni: Chiro Centrum 


